

الأولى:
Dive into lobby

most divers go underwater to see fish and coral reefs  But in Florida in the U.S. you can also   stay at the world's  only  underwater hotel. It takes about an hour to  dive down  to  the  Jules  undersea  lodge .then you  swim up into the pool in the lobby to check in the rooms are small so you should only take a few things .fortunately, the hotel packs them in a waterproof container and takes them there of you.
الترجمة:
الغوص إلى البهو
معظم الغواصين تحت الماء يذهب لرؤية الأسماك والشعاب المرجانية في فلوريدا. ولكن هناك أيضا يمكننا البقاء في عالم ما تحت المياه. يستغرق الغوص إلى الأسفل  حوالي ساعة وصولا إلى Jules  undersea  lodge . و بعد ذلك قم بالسباحة  إلى بهو الفندق لتفحص الغرف , حيث أنها صغيرة  لذلك يجب أن تأخذ بضعة أشياء. لحسن الحظ, فأن الفندق يقوم بحزم الأشياء في وعاء واقي من الماء من ثم يأخذونها إليك .










الثانية:


salt salt everywhere
the hotel de la playa in Bolivia is certainly different .it's almost completely made of salt -the walls, tables , chairs ,and even beds.
everything except the toilets! While we were  there ,we visited fisherman's  Island with its fabulous 12 foot cacti . it's fun to rent mountain bikes to go & see the salt hills, lakes, and hot springs just be sure to take sunglasses _ the sun gets extremely bright.

الترجمة:

 الملح في كل مكان
فندق de la playa  في فلوريد مختلف بالتأكيد . فهو بالكامل تقريبا مصنوع من الملح الجدران والطاولات والكراسي، وحتى الأسرة.
كل شيء ما عدا دورات المياه! في حين كنا هناك، قمنا بزيارة جزيرة الصياد مع الصبار 12قدم الرائعة . كانت ممتعة أن نستأجر الدراجات الجبلية للذهاب ورؤية تلال الملح والبحيرات والينابيع الساخنة. فقط تأكد بأن تأخذ النظارات الشمسية  _ الشمس  هناك مشرقة للغاية

الثالثة:

A place to chill out..
It’s a pretty long way to go to stay at the Ishotellet (ice hotel) – 100 miles north of the  arctic circle in Sweden. But it's definitely worth the effort. It's hard to imagine sleeping on the ice bed , but with a reindeer skin & a good sleeping bag, I was warm. & my wakeup call came with a hot drink. You can always go to the sauna to get a warm too. The hotel has an art gallery , a chapel , a movie theater, a disco, and a fabulous ice fireplace in the lounge . make sure you check out of the hotel before it melts in the spring! But do not worry – they rebuild it every winter.

الترجمة :
مكان يهدئ أعصابك ..
أنها طريقة جميلة طويلة للذهاب إلى البقاء في ishotellet (فندق الجليد ) - 100 ميلا إلى الشمال من الدائرة القطبية الشمالية في السويد. ولكنه بالتأكيد يستحق هذا الجهد. من الصعب أن نتخيل النوم على السرير الجليد، ولكن مع الجلد الرنة وأكياس النوم الجيدة، بقيت دافئا . جاء المسئول عن أيقاضي مع مشروب ساخن. يمكنك أيضا دائما الذهاب إلى الساونا للحصول على الدفء . يحتوي الفندق على معرض فني، مصلى، والمسرح، والسينما ومكان الرقص ، ومدفأة الثلج الرائعة في الصالة. تأكد من فحص الخروج من الفندق قبل أن يذوب في فصل الربيع! ولكن لا تقلق – فهم سيقومون بإعادة بناءه كل شتاء
